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Obec Hrdějovice 

Zastupitelstvo obce Hrdějovice 
 

Zápis č. 27 

z veřejného zasedání Zastupitelstva obce Hrdějovice, 

konaného dne 22.11. 2024, od 18:00 hodin 
 

 

1. Zahájení zasedání zastupitelstva 

 

Zasedání Zastupitelstva obce Hrdějovice (dále též jako „zastupitelstvo“) bylo zahájeno  

v 18:03 hodin starostou obce Petrem Stejskalem (dále jako „předsedající“) v zasedací místnosti 

OÚ Hrdějovice. 

Předsedající konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno. Informace podle § 93 odst. 1 zákona 

o obcích byla na úřední desce Obecního úřadu Hrdějovice zveřejněna v souladu se zákonem po 

dobu nejméně 7 dní, a to od 15.11. 2024 do 22.11. 2024, současně byla zveřejněna na 

„elektronické úřední desce“. 

Předsedající dále konstatoval, že přítomno je 11 členů zastupitelstva, takže zastupitelstvo je 

usnášeníschopné (§ 92 odst. 3 zákona o obcích).  
 

Přítomni:  Bauer Zdeněk, Haikl Petr, Sázel Josef, Severa Jiří, Slezák Petr, Stejskal Petr, 

Suchan Jan, Jan Hynek, Šulistová Radka, Holomel Pavel, Samohýl Jan 

Omluveni: 0 

Nepřítomni:  0 
 

 

 

Určení ověřovatelů a zapisovatele 

Předsedající navrhl jako zapisovatele Petra Slezáka a vyzval přítomné zastupitele k podání 

návrhů na ověřovatele zápisu. Jako ověřovatelé se přihlásili Petr Haikl a Jan Hynek 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Hrdějovice určuje zapisovatelem Petra Slezáka a ověřovateli Petra 

Haikla a Jana Hynka 

  

Výsledek hlasování: Pro    11  Proti     0 Zdrželi se     0 

Usnesení č. 1/27/24 bylo schváleno. 

 

2. Schválení programu 

Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou předanou členům 

zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce. Nikdo neměl námitky. 

 
 

Návrh usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Hrdějovice schvaluje následující program zasedání: 

 

  1) Zahájení 

  2)  Schválení programu  

  3)  Kontrola zápisu č. 26 ze dne 31.10.2024 

  4)  Souhlas se zapojením školy Dr. Miroslava Tyrše Hrdějovice do projektu v rámci  

Operačního programu Jan Amos Komenský ( OP JAK ) 
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  5)  Souhlas obce Hrdějovice s transformací práv a povinností k SDD Orty 

  6)  Schválení ceny pro vodné a stočné na rok 2025 

  7)  Finanční záležitosti 

  8)  Různé 

  9)  Diskuze 

 

 

Výsledek hlasování:  Pro    11 Proti     0 Zdrželi se     0 

Usnesení č. 2/27/24 bylo schváleno. 

 

 

 

3. Kontrola zápisu č. 26 ze dne 31.10. 2024 

 

Kupní smlouva na prodej pozemků Správě železnic je podepsaná a odeslaná. 

V rámci daného bodu se pan Haikl dotazoval, že nebyl k dispozici zápis z 26.ZO v před jednání 

zastupitelstva. Místostarosta Slezák uznal tuto skutečnost a za dané se omluvil s konstatováním, 

že zápisy pro další období ZO budou vyhotoveny vždy v dostatečném předstihu, resp. zákonné 

lhůtě. 

 

 

4. Souhlas se zapojením školy Dr. Miroslava Tyrše Hrdějovice do projektu v rámci 

Operačního programu Jan Amos Komenský ( OP JAK ) 

 

Návrh usnesení:  

Obec Hrdějovice, která je zřizovatel Základní školy Dr. Miroslava Tyrše, Hrdějovice, souhlasí 

se zapojením školy do realizace projektu v rámci Operačního programu Jan Amos Komenský 

( OP JAK ) 

 

V rámci daného bodu byl vznesen dotaz zastupitelky Šulistové zda je tento program vypsán 

poprvé a nebo se jedná o každoroční program, na dané bylo sděleno předsedajícím, že nemá 

informace z předešlých let, nicméně nyní se jedná o schválení aktuálního programu. 

  

Výsledek hlasování:  Pro     11 Proti     0 Zdrželi se     0 

Usnesení č. 3/27/24 bylo schváleno. 

 

 

5. Souhlas obce Hrdějovice s transformací práv a povinností k SDD Orty 

 

Návrh usnesení:  

Obec Hrdějovice souhlasí s transformací práv a povinností ke starému důlnímu dílu Orty 

z Ministerstva životního prostředí na Jihočeský kraj 

 

Výsledek hlasování:  Pro     11 Proti     0 Zdrželi se    0 

Usnesení č. 4/27/24 bylo schváleno. 

 

 

6. Schválení ceny pro vodné a stočné na rok 2025 

 

 

Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo obce Hrdějovice schvaluje kalkulaci cen vodného a stočného na rok 2025 dle  
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přílohy a stanovuje s účinností od 1. 1. 2025 cenu vodného 40,20 Kč/m3 bez DPH a cenu  

stočného ve výši 37,16 Kč/m3 bez DPH. 

 

K tomuto bodu bylo doporučeno zastupitelskou Šulistovou, dát toto na vědomí širší veřejnosti, 

tak aby občané byli informováni, například článkem ve zpravodaji.  

 

Výsledek hlasování:  Pro     11 Proti     0 Zdrželi se    0 

Usnesení č. 5/27/24 bylo schváleno. 

 

 

8. Finanční 

 

Finanční výbor – k projednání v ZO dne 22.11.2024  

 

 
- stavy na účtech k 22.11.2024 

  BÚ ČSOB                  2,438.172,10 

  SÚ ČSOB                         1.383,48 

  TÚ ČSOB                     852.985,22 s týdenní výpovědí 

  TÚ ČSOB                15,961.257,09 s měsíční výpovědí 

  TÚ ČSOB                10,828.668,54 s půlroční výpovědí 

  BÚ ČNB                    1,120.349,32 

  BÚ KB                         208.494,95 

  Celkem                    31,411.310,70 

 

 

 

- příjmy a výdaje k 22.11.2024 

                                schválený rozpočet      plnění rozpočtu 

 

příjmy                         32,135.886,--            33,583.924,29       

 

výdaje                         50,329.900,--            46,387.774,44    

 

 

- rozpočtové opatření č. 17/2024 odsouhlaseno starostou dne 7.11.24 (viz příloha) – na vědomí 

 

- schválit vyřazení z majetku z účtu 021 zastávku MHD na Těšínské ul. – pořizovací cena   

  86.205,--Kč - byla zakoupena nová zastávka v rámci rekonstrukce komunikace Těšínská 

 

  

 

Návrh usnesení:  

Obec Hrdějovice schvaluje vyřazení z majetku z účtu 021 zastávku MHD na Těšínské ulici v 

pořizovací ceně 86.205,- Kč 

 

Předsedající informoval, že se jedná o původní přístřešek / zastávku na Těšínské ulici, která 

byla v rámci rekonstrukce ulice nahrazena novým přístřeškem.  

 

Výsledek hlasování:  Pro     11 Proti     0 Zdrželi se    0 

Usnesení č. 6/27/24 bylo schváleno. 
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9. Různé 

 

 

Prameniště aktuální stav a návrh na změnu : u tohoto projektu dochází k úpravám, tak, aby 

byl projekt podpořen AOPK a byla tak přiznaná dotace. Již došlo ke změnám povrchů, nyní se 

řeší zelená složka projektu, kde původně uvažované kácení dřevin mimo intravilán není bráno 

jako uznatelný náklad a tak dochází k hledání variantního řešení spočívajícího ve výsadbě 

dřevin a keřů v intravilánové části našeho území. Daná varianty je na stole, kde by došlo 

k dosadbě přístupové cesty ke kapli, dále výsadbě v prostoru konečné zastávky MHD a dále by 

se keřovou výsadbou pokračovalo v rámci samotné Těšínské ulice. Daný bod bude dále 

diskutován a o průběhu postupu prací  bude docházet k informování. 

 

Lavičky na návsi – odstranění a dodání nových přenosných : při realizaci Adventní výzdoby 

bylo zjištěno, že stávající pevné lavičky jsou nevariabilní v rámci prostoru, kde se obec bude 

snažit oživit dění v obci i mimo adventní čas a tak došlo k debatě o možném odstranění 

stávajících laviček a jejich náhradě za přenosné s čímž zastupitelé souhlasili. O víkendu tedy 

dojde k odříznutí 6-ti stávajících laviček a v zimním období objednání 4 ks nových, tak, aby se 

v jarních měsících umístily do prostoru návsi. 

 

Výraznější označení přechodu pro chodce u školy : v rámci tohoto bodu proběhla debata o 

možnostech zvýraznění přechodu a zlepšení jeho bezpečnosti, kde obec na daním pracuje. Jsou 

varianty řešení, včetně cenových přehledů a nyní se bude hledat to nejoptimálnější řešení. 

V rámci příštího roku by měla být vypsána dotace, nicméně shoda zastupitelů je v tom, že je 

nezbytné řešit zlepšení bezpečnosti pohybu chodů na tomto přechodu a po projednání 

průchozích variant z hlediska povolitelnosti bude rozhodnuto o variantě, která bude 

zrealizována. 

 

Vyfrézovaná kanalizace nahoře na Těšíně : v týdnu došlo k vyfrézování odtokového potrubí 

z pramene, kde je k dispozici i video mapující stav kanalizace a její opětovnou průchodnost. 

Na dané části se dále bude zvažovat možné vyvložkování (provedení rukávu) pro zamezení 

prorůstání kořenů do kanalizace, které poté zmenšují průtok a kanalizaci ucpávají. 

 

Přeplocení pozemků : Jelikož se na obec obracejí občané, kteří mají provedeno oplocení 

pozemků i na pozemcích obce Hrdějovice a žádají o odkup těchto přeplocených , kde do této 

doby byl postoj obce v daných odkupech negativní, tak si zároveň uvědomujeme, že vznikem 

centrální DKM a změně právní legislativy by bylo vhodné tuto záležitost řešit a umožnit tak 

majitelům dát do souladu skutečné užívání se stavem v katastru nemovitostí. Tento bod bude 

ještě dále upřesněn, tak, aby dokup byl v souladu s legislativou a občané budou informováni o 

možnostech a podmínkách. 

 

Výzdoba na návsi a pozvání na adventní soboty : Poděkování patří paní Suchanové, Lísalové 

a Bícové za krásnou výzdobu a přípravu sálu v hostinci u Kadleců na setkání seniorů a dále 

všechny spoluobčany, přátelé i známé zveme na Mikuláše, který se tradičně bude konat 

5.12.2024 na návsi, letos zároveň Mikuláškou připravili i kluci z SDH Hrdějovice, kde je možné 

si objednat čerty domů. Dále jsou všichni zváni na rozsvícení Vánočního stromu, které 

proběhne 30.11.2024 na návsi. Letos bude nově otevřen i stánek s občerstvením, kde dále budou 

probíhat v čase Adventu sobotní setkání s programem. 

 

Rekonstrukce Těšínské ulice : Poslední omezení proběhne 30.11.2024, kdy bude probíhat 

pokládka obrusné asfaltové vrstvy na dané komunikaci a tak v prosinci již budeme jezdit po 
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novém. Dále ještě budou probíhat drobné úpravy a kosmetické ladění, ovšem již mimo 

průjezdný profil komunikace. 

Děkujeme všem spoluobčanům za trpělivost a shovívavost při průběhu rekonstrukce ! 

 

 

9. Diskuze 

 

Zastupitel pan Haikl se dotázal zda je něco nového v rámci projektu u Normy, kde na minulém 

zastupitelstvu byli přítomni zástupci investora. Na dané bylo sděleno, že nové skutečnosti 

nenastaly. 

Zastupitel Slezák sdělil zastupiteli panu Haiklovi odpověď na otázku z minulého ZO týkající 

se VPS (veřejnoprávní smlouvy) a jejího předložení na obec Hrdějovice, kde daná smlouva 

bude předložena po doplnění a získání všech stanovisek státní správy, nicméně její úpis již bude 

formou vyjádření. Zastupitel Haikl dále sdělil, že dané je ukotveno ve smlouvě o spolupráci. 

 

Místostarosta Suchan dále informoval, že v příštím roce v květnu dojde k uzavření všech tří 

železničních přejezdů na cca 14 dní, kde bude stanovena objízdná trasa.  Obec Hrdějovice bude 

na toto období i plánovat zahájení prací na přechodu v Luční ulici ( U Studny ) 

 

 

Příští termín ZO  12.12.2024 od 18.00 hod., pracovní schůzka potom 10.12.2024 od 16.00 hod. 

 

Předsedající poděkoval všem přítomným zastupitelům za účast a ukončil zasedání 

zastupitelstva v 19:03 hodin. 

 

 

Zápis byl vyhotoven dne 22.11.2024 

 

Zapisovatel:   Petr Slezák   

 

Ověřovatelé:                  dne ………………………. 

                            dne ………………………. 

 

 

Starosta:    Petr Stejskal   dne ………………………. 


